



Styrelseprotokoll

ÖSTERSUND 2004-03-14

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 040307 kl 14.00

Plats: CVM bostad Torvalla..

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, IZR

- §1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat.
- §2. Jan-Bertil GHN utsågs till dagens justeringsman.
- §3. Föregående mötes protokoll.
Genomlästes och beslutades lägga protokollet till handlingarna efter att konstaterat att datumet för årsmötet måste komma att ändras.
- §4. Rapporter:
Ekonomi
Kassören redogjorde för ställningen och inget särskilt.
Contest:
Skulle behövas en ”dubbeldipol” på Torpet. Med lite hjälp kan Lars ta på sig att ordna upp en antenn. Diskuterades avbrotten på 40-m antennen och dess återkommande avbrott.
Packet:
På hemsidan finns en länk till Packet. Ev är länken till Norge från Åre nere. Ingen lösning på internetproblemet, Lars/CVM uppdrogs att kontakta Jonatan och se vad som kan behövas hjälpa till med. Rapport till ordförande om läget asap.
Repeter:
Inget f n annat än Åre som skall fixas.
Samband
Snowrally genomfört med många deltagare. 41 operatörer deltog varav alla utom 3 st körde dubba pass (vissa gjorde ännu fler). I Lit rally genomförd den 6 mars.
SI9AM
Närmast årsmöte 3 april i Sundsvall i anslutning till SM3 –mötet. Från SK3JR skall en suppl och en ordinarie ledamot utses, vidare kan vi också förslå revisorsuppleang och valberedare. Representant ur klubben till årsmötet skall också utses. Styrelsen kommer att föreslå Lars/EAE som revisorsuppleant, Sven-Henrik/SZW som ledamot, SVEN/TIR som suppleant samt Lars/EAE till valberedare.
Lars/CVM kommer att delta i mötet den 3 april, finns möjlighet att medfölja honom. På gång med dipomansökningarna, 4 ansökningar inne just nu.
Ordföranden försöker få in info om SM3-mötet på hemsidan i syfte att försöka samordna samäkning mm.



Torpet

Väntar på vårens ankomst.

Verkar vara dåligt ”backup-batteri på loggdatorn eftersom den tappar datum och tid när man stängt av den. CVM kontaktar och försöker ordna ett byte av batteriet.

VHF/UHF

Påbörjat koaxbygget för slutsteget.

Hemsidan

Hjälp Per (web-master) med underlag för hemsidan.

§5

Beslut i s m rapporter

Samordna resa till SM3-möte.

Lars/CVM kontaktar Jonatan/OJR och erbjuder hjälp ang internetproblematiken.

Styrelsen förslår inför SI9AM årsmöte Sven-Henrik/SZW som ledamot i

styrelsen, Sven/TIR suppleant 2 år, Lars/EAE som revisorsuppleant, och

Lars/EAE även till valberedningen. EAE skall vidare representera JRA under SI9AM årsmöte.

.

§6

Årsmötet.

Beslutades att genomföra årsmötet tisdagen den 30 mars kl 19.00. Plats

e s o (inriktning Campus). Delegerades till Ordföranden att undersöka reglerna för en stadgeändring avseende på sista tidpunkt för årsmöte som i dag är 31 mars till den sista april..

§7

Övriga frågor:

Sven-Henrik/3SZW skall delta i SSA årsmöte, att tänka på för eventuella fullmakter.

§8

Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras måndag den 12 april kl 14.00, plats e s o.

§9

Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte och förklarade mötet för avslutat.

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

JanBertil/3GHN
Justeringsman